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PROTOKÓT. NR 38/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI OSW,qTY, KULTURY, ZDROWIA I OPIEKI

SPOLECZNEJ
ODBYTEGO DNIA 15 grudnia 2005 ROKU

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqczník do niniejszego protokolu

rozpoczgla posiedzenie o godz. 1l'".
Na posiedieniu byl równie2 obecni: Burmistrz Marek Wolski, Wiceburmistrz Marcin
piszózek, oraz przedstawiciele przedsiEbiorców: Janusz Borówka, Gra2yna Florczyk, Adam

Czajor, Arkadiusz Fendrych, Andrzej Zimoch, Naczelnik Wydzialu Zagospodarowania

Przestrzennego Dariusz Treliriski, Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami

Wojciech Abramowicz, Kierownik GZOSiP Jan Robak.

Porz4dek posiedzenia:
L Analizamaterialów na sesjq.
2. Analizaprojektu budzetu na 2006 rok w zakresie mery'torycznej kompetencji

Komisji.
3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2006 rok.
4. Wnioski do planu pracy Rady Miejskiej na 2006 rok.
5. Sprawy róZne.

Ad l .
Analiza materialów na sesjP.

Pkt 6,7 porzqdku sesji.
Uwag nie zgloszono.

Pkt 8 porzqdku sesii:
Uchwala w sprawie uchwalenia zmiany czqíci miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu pomiqdzy Al. J. Pilsudskiego, ul. dr F. Przypkowskiego i Szkolq

Podstawowq Nr 2 na obszarze miasta Jqdrzeiów'

Przewodnicz4cy Komisji Jan ZiEbiúski odczyÍal, pismo przedsigbiorców

sprzeciwiaj4cych siE budowie supennarketu na terenie objEtym planem.

Pan Janusz Borówka odczytal drugie pismo dotycz4ce zdjqcia tego punktu z porz4dku

obrad najbliZszej sesji /w zalqczeniu do protokolu/.
Radny Alfred Bialy zapytú,,jakie sq przeslanki, 2e ta sprawa wraca co jakiS czas oraz

czy s4prawne moZliwoéci, aby te dzialki kupila gmina.

Burmistrz Marek Wolski. powiedzial, 2e tam istniejq plany miejscowe

zagospodarowania przestrzennego, których nie trzeba zmieniaó. Jednak 24 czerwca 2004 roku

Rada Miejska podjEla uchwalE o przystqpieniu do sporz4dzenia zmiany planu

zagospodarowania przestrzennego. Projekt uchwaly na tE sesjE jest realizacjq uchwaly

podjgtej w ubieglym roku. Uchwalaj4c tq uchwalE radni uderzajq w przedsigbiorców. Z

drugiej strony wlaSciciele chcq sprzedaó ten grunt. Burmistrz uwala, 2e duíe sklepy powinny



bvó
przy

budowane na obrze2ach miasta i taka propozycjg, jako gmina, mo2emy daó, na terenach

obwodnicy.
Przewodniczqcy Komisji Jan Ziqbiíski zapytal, czy Burmistrz jest przeciwny temu

punktowi.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e przeciwny punktowi na sesji nie jest,

poniewa2 uchwala Rady Miejskiej obliguje go do wprowadzenia tego punktu na sesjg.
Radna Janina Szreniawa zapyta\a, czym Burmistrz sig kierowal wprowadzaj4c do

porz4dku obrad ten punkt, skoro niedawno Rada opowiedziala siE jednogloSnie przeciw.

Burmistrz wyjaSnil, 2e kieruje siq uchwalqRady Miejskiej.
Naczelnik Wydzialu Zagospodarowania przestrzennego wyjaSnil,2e 24 czerwca2004

roku byta podjgta uchwala w sprawie przystqpienia do zmiany planu miejscowego

obowi4zuj4cego na tym terenie. W $ 4 tej uchwaly pisze, 2e wykonanie uchwaly powierza siE

Burmistrzowi. W 2004 roku sprawa nie miala nadawanego biegu, poniewa2 w bud2ecie nie

przewidziano Srodków na ten cel. Przy uchwalaniu bud2etu na 2005 rok pieniqdze zostaly

zagwarantowane i na poczqtku roku zostal ogloszony przetarg na sporzqdzenie projektu

uchwaly w sprawie zmiany planu miejscowego, bo zgodnie z przepisami taki projekt moZe

przygotowaé tylko i wyl4cznie osoba zrzeszona w lzbie Urbanistów. Ustawa o

-agospodarowaniu przestrzennym reguluje calq procedurE zmian planów miejscowych.

Pierwszym punktem w tej procedurze jest podjEcie uchwaly w sprawie przyst4pienia do

zmiany, jest to uchwala intencyjna. NastEpnie jest szereg punktów okreélajqcych czynnoSci

formalne, a ostatnim punktem jest skierowanie przez Burmistrza do Rady Miejskiej projektu

uchwaly, a Rada Miejska rozstrzYga.
Pan Adam Czajor uwaaa, 2e sq dwie sprzeczne uchwaly, bo jedna zobowi4zuje

Burmistrza do wykonania tego zadania, a jest druga uchwala, pó2niejsza, gdzie radni

przeglosowali jednogtoSnie, 2e nie bgdzie tam wielkoobszarowych powierzchni handlo\ ych.

Która uchwala obowiqzuje? Jeheli s4 dwie sprzeczne, to chyba ostatnia. W zwi4zku z tym

wyrzuceniem pieniEdzy w bloto bylo opracowywanie zmiany planu zagospodarowania
przestrzewre go, który, mam nadzi ej E, zo stanie odrzucony.

Naczelnik Treliúski wyjaSnil, 2e obiekty wielkoobszarowe to s4 obiekty powyzej 2000

m2 powierzchni sprzedúry - tzw. supermarkety. W tej sprawie nie ma mowy o czymS takim.

Poza tym Panu Czajorowi prawdopodobnie chodzi o uchwalE z 29 stycznia 2004 roku; byl
przedlozony projekt uchwaly w sprawie przyst4pienia do zmiany planu miejscowego i nie

zostal przeglosowany.
Pan Czajor uwaaa,2e wszystko jedno w jakiej kolejnoSci byly uchwaly, ale jedna z

nich istniala, jak siq uchwalalo d*gq. One sqw sprzecznoSci z sob4.
Radny Wojciech Bilewicz powiedzial, 2e pierwsza sprawa dotyczyla przystqpienia do

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego pod k4tem obiektu do 2 000 m' powierzchni

i rzeczywi(;cie zostala odrzucona glosami wszystkich radnych. NastEpnie byla ponowna próba

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego i zyskala aprobatp wszystkich radnych.

Dlaczego zyskala aprobatE? Byli paístwo, którzy sq zainteresowani zmianq planu

zagospodarowania przestrzennego i twierdzili, 2e nie mogq sprzedaó tych dzialek. Dzié

wiemy, Le nie mog4. sprzedaó tych dzialek, poniewa?maiqwia¿a4ce umowy.

Pan Czajor uwaaa, 2e jeaeli byla spoleczna dyskusja i sq sily spoleczne, które s4

przeciw i byta jedna uchwala, to drugiej siq nie powinno robió ,,cichaczem". PowinniSmy

zostaé powiadomieni. Wczoraj uslyszalem,2e wypowied2 na sesji mo2e trwaó trzy minuty -

to zamalq ProsiliSmy o wydlulenie czasu - to jest wahne przed glosowaniem, aby radni

mogli Swiadomie podjaó decyzjE. ChcielibySmy, aby traktowano nas powa2nie. JeZeli ta



sprawa byla w porz4dku obrad sesji powinniSmy byé zawiadomieni. ZostaliSmy zaskoczeni.
Komu na tym tak zaleZy,2e ta sprawa wraca jak bumerang.

Radny Wojciech Bilewicz powiedziaN, 2e sprawa wrócila dlatego, iz przyszli
mieszkaricy w sprawie zmiany planu, mówili, 2e nie mogq sprzedaó dzialek byl projekt
zmiany umozliwiajqcej sprzedanie dzialki. Bylo ogloszone, 2e bgdzie zmiana planu
zagospodarowania przestrzennego i wówczas trzeba bylo wnieéó uwagi w okreSlonym
terminie. Nie bylo Zadnego kontrprojektu. Nie mo2na mówió, 2e siQ nie bylo
zawiadomionym, bo to s4 oficjalne zawiadomienia.

Pan Czajor powiedzial,2e na spotkaniu w Cechu byl sprzeciw w odpowiednim czasie.
Pan Czajor przypomnial, Ze 4lata temu byla zmiana zagospodarowania przestrzennego tego
terenu na proSbE Pani Polcikiewicz i pozostalych wlaScicieli. Teraz zmienili zdanie i znów
zmiana, To wszystko na koszt podatnika. Tak nie mo2na.

Przewodnicz4cy Komisji Jan Ziqbiúski zapylal, ile kosztuje zmiana planu.
Naczelnik Treliriski odpowiedzial, ze umowa na opracowanie projektu uchwaly

opiewa na 5 000 zl.
Burmistrz Marek Wolski zaznaczyl,2e nie on zlecal tE zmiang; przypomnial równieZ,

Ze 2 - 3 miesiqce temu rozmawial na ten temat z przedstawicielami przedsigbiorców.
Pan Czajor poinformowal, ze do Biura Rady Miejskiej zostalo zlohone pismo z proSb4

o powiadamianie o sesjach jeZeli s4 tego typu punkty.
Wiceprzewodniczqcy Rady Alfred Bialy uwaía,2e Cech Rzemiosl RóZnych przez

rade jest traktowany bardzo powaZnie. Przecie| oprócz Cechu mamy wiele instytucji. Na tej
sali wielokrotnie byly dyskusje wlaénie z Cechem.

Burmistrz Marek Wolski vwala, 2e w zwiqzku z pismem przedsiEbiorców jest
mozliwoéó zdjgcia tego punktu z porzqdku obrad, ale moZna równie2 wreszcie przeci4ó
sprawQ. ZdjEcie punktu nic nie da, bo obowi4zkiem Burmistrza jest zloLyé projekt uchwaly do
Przewodniczqcej Rady Miej skiej.

Pan CzajoÍ uwa2a, 2e zdjgcie w tym roku coS by dalo ze wzglgdu na umowy
wlaScicieli dzialek.

Naczelnik Treliúski powiedzial, 2e ustawa reguluje kroki w tej procedurze. Ostatnim
krokiem jest przedstawienie Radzie przez Burmistrza projektu uchwaly. Nie ma podanych
obl i gatoryj nych terminów.

Pan Janusz Borówka vwa?a, ze bytoby zle i glupie przeciwstawianie siE woli
mieszkaúców. Odnosi siE wraZenie, 2e Urzqd Miejski wystgpuje w tej sprawie w roli
poSrednika. Padaj4 zaruuty - kahdy ma trochE racji. Pan Borówka jest przeciwny tej
inwestycji; uwala, 2e nie jest ona dobra dla miasta. Byl dobry plan zagospodarowania
przestrzennego, który nie zostal zrealizowany i robi sig drugi plan argumentujqc, 2e nie byli
zainteresowani rcalizacj4 tamtego planu. Tamten plan nie zostal wprowadzony do realizacji,
nawet przez ogloszenie w prasie. Obecna zmiana p.lanu jest po to, aby moZna bylo
wybudowaó obiekt handlowy o powierzchni do 2 000 m'. Pan naczelnik powie, 2e nie jest to
biekt wielkoobszarowy, bo nie przel<racza 2000; jak bgdzie 2001, to iuz bpdzie
wielkoobszarowy. Na mieécie mówi sig, 2e faktycznie te umowy s4 zawarte i 2e trzeba to
zrobié w tym roku. Ludzie z Jpdrzejowa ,,podchodzili" pod wlaScicieli, ale nieskutecznie -

czyli nie bEd4 rozmawiaó - oni juZ kupców majq. Bylo powiedziane, 2e przedsiEbiorcy nie
protestowali. Ta uchwala z 24 czerwca zostala przez Cech przegapiona; poszlo to

,,cichaczem" i radni nie spostrzegli siQ. Kiedy zaczgla siQ procedura uzgadniania
przedsiEbiorcy przyszli silnq grupa i protestowali. Byta równieZ pani architekt, która na
pytanie dlaczego zrobila zly projekt odpowiedziú.a,2e zrobila dobry, zgodnie z zaleceniami.
Obecnie równieZ zrobila dobry w oparciu o wytyczne. Przedsigbiorcy wnieSli swoje uwagi, a



w uzasadnieniu do projektu uchwaly pisze, 2e uwag nie wniesiono. Uwagi przedsiEbiorców sq

zaprotokolowane. Pan Borówka uwa2a, 2e nalely chronió swoich ludzi.
Naczelnik Treliriski powiedzial, 2e uwaha siE za czlowieka skrupulatnego, stara siq

dobrze wykonywaó swoj4 pracQ. Jezeli ustawa definiuje sklep wielkoobszarowy jako sklep

o powierzchni powyZej 2 000 m¿, nie komentuje tego. Naczelnik zacytowal urywek

wipomnianego przezPana Borówkq protokolu ze spotkania w dniu 30 maja:

,,Nastq¡tnie glos w dyskusji zabral Pan Janusz Borówka przedstawiciel Cechu Rzemieílników

i Producentów w Jqdrzejowie w kwestii moiliwoíci wnoszenia uwag ustnie do protokólu. Pani

Kozakiewicz autorka projektu zmiany, wyjaínila kwestiq koniecznoíci wniesienia uwag

na piimie w wyznaczonym terminie oraz brak mohliwoíci transferowania uwag z protokolu

z dyskusji publicznej do uwag, które mogqbyó wnoszone w terminie do I3 czerwca".

Naczelnik przypomnial, ze pytal Pana Borówkg, dlaczego do

uwag..
Przewodnicz4cy Komisji Jan ZiEbiúski poddal pod

z porzadku obrad sesii tego punktu-
Komrsla przylEla wutosek nastEpuj4c4 iloÉci4 glosów:

Z a - 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 1

Pkt 12 porzqdki sesji:
rJchwalq w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania icieków na terenie

Miasta i Gminy Jqdrzejów.

Kierownik ZWiK Zbigniew Lato wyjaSnil,2e koniecznoSó podjEcia uchwaly wynika z

nowelizacji ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodE i zbiorowym odprowadzaniu écieków.

W art. 19 w/w ustawy jest zapis, 2e rada gminy uchwala regulamin dostarczania wody i

odprowadzania écieków. Regulamin jest aktem prawa miejscowego. Kierownik wyjaénil, co

zgodnie z wymogami ustawowymi regulamin powinien zawieraó. Projekt regulaminy spelnia

wszelkie wymogi. Termin przedloaenia regulaminu uplynql 17 listopada 2005 roku i zostal

zachowany. Termin uchwalenia regulaminu przez Radg uplywa 17 lutego 2006 roku.

Uchwala jest przygotowana w nowej wersji - regulamin nie jest w formie zalqcznika.

Radny Alfred Bialy ttwaha,Ze uchwala powinna byó krótka i powinien do niej byó

zalqcznik, a tu caly regulamin jest w formie uchwaly.
Kierownik Lato odpowiedzial,2e jest tak dlatego, bo zapis w ustawie jednoznacznie

nadaje regulaminowi rangQ prawn4 jako 2ródlo powszechnie obowiqzujqcego prawa

Rzeózypospolitej na obszarze dzialania organu, tzn. naszej gminy. Sposób opracowania

regulaminu wynika z Rozporzqdzenia z 20 czerwca 2000 roku w sprawie zasad techniki

prawodawczej. Na szkoleniu zwracano na to uwagE.
Komisja uwag nie zglosila.

Pkt l0 porzqdki sesji:
Uchwala w sprawie przyjqcia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych

w szkolach i placówkach oówiatowych prowadzonych przez Gminq Jqdrzeiów

oraz regulaminu zasad przyznawania, wyplacania i wysokoíci nauczycielskiego dodatku

l3 czerwca nie zlotyl formalnie

glosowanie wniosek o zdjgcie



mieszkaniowego i dodatku wiejskiego oraz zasad przyznawonia pozostalych Swiadczeú
rwiqzanych ze stosunkiem pracy nauczyciela w roku 2006.

Przewodnicz4cy Komisji Jan Zigbiúski poinformowaL, Ze rozmawial na ten temat
z Burmistrzem i z przedstawicielami zwiqzków zawodowych i nie ma w tej sprawie 2adnych
wqtpliwoéci. Regulamin zostal uzgodniony i podpisany przez zwiqzki.
Uwag nie zgloszono.

Pkt II porzqdkisesji:
Uchwala w sprawie nadania statutu jednostce organizacyjnej Gminy Jqdrzejów
pod nazwq ,,skladowisko Odpadów Komunalnych w Potoku Malym".

Uwag nie zgloszono.

Pkt I3 porzqdki sesii:
Uchwala w sprawie ustalenia najniLszego wynagrodzenia w l-szej kategorii
zaszeregowania oraz wartoici jednego punktów zlotych do sporzqdzenia tabeli
miesiqcznych stawek wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w OSrodku Pomocy
Spolecznej Miasta i Gminy w Jqdrzeiowie.

Uwag nie zgloszono.

Pkt 14 porzqdki sesii:
Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda7y w drodze przetargu nieruchomoíci
komunalnei.

Pkr 15 porzqdki sesji:
Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu nieruchomoici
komunalnej.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
wyjaSnil, których nieruchomoSci dotycz4 uchwaly. Cena nieruchomoéci zostanie ustalona po

oszacowan iu przez fzeczoznawcg maj 4tkowego.
Uwag nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji Jan Zigbiúski oglosil 5 minut przen¡ry.

Pkt. 9 porzqdku sesji:
lJchwala w sprawie nadania nowego Statutu Gminnemu Zespolowi Obslugi Szkól

i Przedszkoli w Jqdrzeiowie.
Przewodnicz4cy Komisji Jan ZiEbiriski zapytal, z jakiego powodu w statucie znalazly sig

zadania, które dotychczas nie byly po stronie GZOSiP.
Kierownik Gminnego Zespolu Obslugi Szkót i Przedszkoli Jan Robak wyjaénil, 2e

Burmistrz ma koncepcje zmiany funkcjonowania UrzEdu Miejskiego i jednostek podleglych.

W UrzEdzie bgdzie mniejsza iloSó wydzialów, nie bEdzie Wydzialu OSwiaty, Kultury, Sportu

i Promocji. Zadania wlasne gminy z zakresu oÉwiaty i wychowania przejmie GZOSiP bez

zwipkszenia sil i érodków.
Uwag nie zgloszono.

Pkt 17 porzqdki sesii:
Omówienie protokolu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej dotyczqcego Skladowiska

Odpadów Komunalnych w Potoku Malym'



Pkt I8 porzqdki sesji:
Przyj qcie wniosków pokontrolnych.
Komisj a przedyskutowala wnioski pokontrolne Komisj i Rewizyj nej .

Uwag nie zgloszono.

Ad .2 .
Analiza projektu bud2etu na 2006 rok w zakresie merytorycznej kompetencji

Komisji.
Przewodnicz4cy Komisji Jan Zigbiúski zapylal, czy Srodki przewidziane w projekcie

budzetu zaspokoj q wszelkie potrzeby oéwiatowo-wychowawcze.
Kierownik Jan Robak powiedzial, 2e w projekcie budzetu zostaly uwzglEdnione

wszystkie wnioski zgLaszane przez radnych, soltysów, rady soleckie, dyrektorów szkó1. W
projekcie budzetu byla kwota 19 728 599 zl; w tym remonty i inwestycj e 2 067 000 zl. Ma

byé 17 200 000 w tym remonty - 25 000 zl. Przy ,,spinaniu" budZetu zostalo o ponad 2 ml
mniej. Kwoty z roku 2005 i 2006 s4porównywalne, ale trzebawziqó pod uwagq,2e zwigkszyl
sig zakres dzialah finansowanych z tych érodków. lSzczególowa informacja na temat bud2etu
oSwiaty na2006 rok przygotowana przez Pana Jana Robaka w zal4czeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Komisji Jan ZiEbiúski zapytal o ile zwiEkszq siq koszty plac

nauczycieli w zwi4zku z awansami zawodowymi.
Kierownik Robak odpowiedzial, 2e 39 osób staraj4 siQ o t1'tul nauczyciela

dyplomowanego - bEdzie to kosztowaé 192 800 zt w 2006 roku. Nauczycieli mianowanych
bEdzie o 13 wiEcej, co daje róznicE 64 000 w skali roku.

Radny Adam Wójcik zapytal, czy w subwencji jest ujqty wzrost wynagrodzeú
zwiqzany z awansami zawodowymi nauczycieii.

Kierownik Robak wyjaSnil, 2e wska2nikiem nie jest nauczyciel tylko uczeú; bon
o5wiatowy jest na 1 ucznia.

Przewodnicz4cy Komisji wyrazil obawy, 2e mohe zabrakaqé
w bud2ecie.

Kierownik Robak powiedzial,2e w takiej sytuacji wystqpi do
paragrafach.
Kierownik dodal, 2e dwie szkoly otrzymaly kompletne pracownie komputerowe: Gimnazjum
nr 2 i Szkola Podstawowa w Podchojnach.

Przewodnicz4cy Komisji Jan ZiEbiúski zglosil wniosek, o dokonanie
termomodernizacji jednego budynku szkoly w mieécie i jednego na wsi.

Kierownik Robak wyjaénil, 2e warunkiem ubiegania sig o Srodki z zewnqtrz jesf
posiadanie érodków wlasnych.

Komisia Oswiaty przyiQla wniosek, o dokonanie termomodernizacji jednego

bucynku szlroiv w mieScie i iednego na wsi, nastQpul4c4 iiosor4 giosow:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

A d . 3 .
Komisja OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej opracowala i jednogloénie

przyjgtaplan pracy na2006 rok / w zalqczeniu do protokolu/.

Srodków przewidzianych

Burmistrza o zamiane w

5
- 0
- 0



A d . 4 .
Nie zgloszono wniosków do planu pracy Rady Miejskiej w JEdrzejowie na 2006 rok.

A d . 5 .
Spraw ró2nych nie zgloszono.

Posiedzenie Komisji zakonczylo siq o godz. 12s0.

Protokolowala
' l{ rc;vr>kLll

Teresa Borowska Przewodni czqcy Komisj i OSwiaty,
Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej

Jan Zigbiúski


